
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Országgyűlés Hivatala

irományszám :

	

l 8
1(3 g...

Érkezett : 2008 DEC 2 0.

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért csak részben újítják fel a pilisi állomást? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi
miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Budapest-Cegléd-Szolnok vasútvonalon a pilisi megálló jelenleg is folyó átépítés e
keretében felújítják a síneket, a peront és zajvéd ő falakat építenek . A pilisi megálló a
vasútvonal egyik legforgalmasabb állomása : több százra tehető a naponta fel-és leszáll ó
utasok száma . A település lakói amellett, hogy rendkívül örülnek a régóta várt fejlesztésnek ,
valamint a zajterhelés csökkentésének, megdöbbenéssel értesültek arról, hogy a munkálato k
nem terjednek ki a rendkívül elhanyagolt állapotban lévő állomásépület felújítására . A pilisiek
attól félnek, hogy a jelenlegi korszerűsítési munkálatok befejezésével a település számára ol y
méltatlan épület felújítása hosszú ideig lekerül a napirendről . Az önkormányzat
alulfinanszírozottsága következtében Pilis önkormányzata a szükséges forrás hiánya miatt
nem képes a beruházás megvalósítására.

Tisztelt Miniszter Úr! Azért fordulok Önhöz írásbeli kérdésemmel, hogy választ kapjak a z
alábbi kérdésekre .

1. Kérem, szíveskedjen választ adni arra, hogy miért nem volt lehetőség arra, a vasútállomás
többi részével együtt az állomás épülete is felújításra kerüljön?

2. Mikorra várható a pilisi vasútállomás épületének rekonstrukciója ?

Várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 .december 17 .

Dr. ucs Lajos
országg ' lési képviselő
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